

CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD  
NORTH ATLANTIC COUNCIL

MF

N A T O U N C L A S S I F I E D

ORIGINAL: ENGLISH/FRENCH  
10th November, 1970

DOCUMENT  
AC/127-EWT/R.40

ECONOMIC COMMITTEE

TRADE BETWEEN NORWAY AND BULGARIA

Note by the Secretary

On 22nd September, 1970, an agreement on economic, industrial and technical co-operation was signed in Oslo between Norway and the People's Republic of Bulgaria. The agreement entered into force on the date of signature, and will remain in force as long as it is not terminated by one of the contracting parties with a notice of six months.

2. The English translation of this agreement has been deposited at the Registry of the Political Affairs Division.

(Signed) L. THILBAULT

N A T O U N C L A S S I F I E D

---

N A T O S A N S C L A S S I F I C A T I O N

ORIGINAL: ANGLAIS /FRANCAIS  
10 novembre 1970

DOCUMENT  
AC/127-EWT/R.40

COMITE ECONOMIQUE

RELATIONS COMMERCIALES ENTRE LA NORVEGE ET LA BULGARIE

Note du Secrétaire

Le 22 septembre 1970, un accord de coopération économique, industrielle et technique a été signé à Oslo entre la Norvège et la République Populaire de la Bulgarie. L'accord est entré en vigueur le jour de la signature et restera valide aussi longtemps qu'il ne sera pas dénoncée par une des parties avec un préavis de six mois.

2. Une traduction en anglais de cet accord a été déposée au bureau d'ordre de la Division des affaires politiques.

(signé) L. THIEBAULT

OT.H  
1110 Bruxelles.

N A T O S A N S C L A S S I F I C A T I O N